
 

 

Odbor za javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj 
 

 

Broj: 04-GV-04-1191/24 

Sarajevo, 08.10.2024. godine 

 

ZAPISNIK O RADU 

42. SJEDNICE ODBORA ZA JAVNE SLUŽBE, INFRASTRUKTURU I JAVNI 

SAOBRAĆAJ GRADSKOG VIJEĆA GRADA SARAJEVA 

ODRŽANE 08.10.2024. GODINE 
 

Prisutni: 

1. Ratko Orozović, predsjedavajući 

2. Almir Ciriković, član 

3. Hazim Bašić, zamjenik predsjedavajućeg  

4. Nermin Preljević, član  

5. Kenan Kestendžić, član, 

 
Odsutni:  

- Alma Čengić, članica 

- Sead Baličevac, član 
 

Sjednici iz Stručne službe Gradskog vijeće Grada Sarajeva prisustvuje: 

- Mirjana Đanović Stanić, rukovodilac Stručne službe za poslove Gradskog vijeća. 

- Mila Eminović, Sekretar Gradskog vijeća 

- Erna Čolić, Stručna služba gradonačelnice 

- Suada Kovačević, ispred Stručne službe gradonačelnice  
 
 

 

Predsjedavajući Odbora je u 11:09 sati otvorio sjednicu, pozdravio prisutne i utvrdio kvorum za rad 

i odlučivanje. 

 

Sjednica je započela razmatranjem i jednoglasnim usvajanjem Zapisnika o radu 41. sjednice Odbora 

za javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj Gradskog vijeća Grada Sarajeva.  

 

Na prijedlog Predsjedavajućeg, jednoglasno je usvojen sljedeći dnevni red: 

1. Nacrt Programa rada Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2025. Godinu  

2. Tekuća pitanja  

 

 

 

 



 

 

TAČKA 1. 

Nacrt Programa rada Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2025. Godinu 
 

Poslije uvodnog izlaganja i rasprave, na prijedlog predsjedavajućeg, Odbor za javne službe, 

infrastrukturu i javni saobraćaj jednoglasno je usvojio sljedeći zaključak:  

 

Odbor za javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj razmotrio je Nacrt Programa rada 

Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2025. Godinu, te sugeriše Gradskom vijeću Grada Sarajeva 

da isti uputi u javnu raspravu.  

  

 

TAČKA 2.  

Tekuća pitanja  
 

Poslije rasprave, na prijedlog predsjedavajućeg, Odbor za javne službe, infrastrukturu i javni 

saobraćaj jednoglasno je usvojio sljedeći zaključak:  

 

Odbor za javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj upućuje inicijativu Gradonačelnici da se 

obrati nadležnim organima Kantona Sarajevo i kantonalnom resornom ministarstvu za 

saobraćaj sa zahtjevom da se razmotri mogućnost izgradnje tramvajske pruge prema Dobrinji i 

Aerodromu.  

 

 

PREDSJEDAVAJUĆI ODBORA 

 

Ratko Orozović 

 

 

 
Predsjedavajući Odbora je u 11:27 sati zaključio rad 42. sjednice Odbora za javne službe, 

infrastrukturu i javni saobraćaj Gradskog vijeća Grada Sarajeva. 


